
  
 

Referat fra bestyrelsesmøde d. 23/1 2023  
  

Mødedeltagere: Gitte Holm, Eva Egtved, Nadja Strojeck, Maria Feldberg, Maria Tønder, Pia Havemann 

(referent)  

   

1. Mulighed for fremlæggelse/behandling af pkt. fra Hallen eller underviserne  

• Torben spørger om vi kan få noget af springmaterialet op på loftet, så der er mere plads i laden. 
Der laves research i forhold til porte. Svært at finde nogen, der kan fikse det. 

 

2. Godkendelse af referat  

• Godkendt   

  

3. Meddelelser fra formanden  

• Der er undersøgt om kommunen kan give tilskud i forhold til el. Der vil være behov for særskilte 

målere. Der er ikke nogen kommunal mulighed for at hjælpe foreninger med udgifter i forhold til 

drift. 

• Afslag fra paragraf 18. Kæpheste er åbenbart ikke noget, der gives tilskud til. 
 

4. Rapport fra kassereren  

• Det nye Klubmodul forbedres hele tiden. Svært at gennemskue det økonomiske (hvad kommer 

retur mm.?) Regnskabet er ved at blive klargjort. 

 

5. Rapport fra udvalgene  

• Stævneudvalget søger to D-stævner (et udendørs og et indendørs). Tilmeldinger til stævnet første 

weekend i marts er begyndt at komme. 

• Aktivitetsudvalget har problemer med at folk ikke møder op og hjælper. Der bliver ikke engang 

svaret på indkaldelse til møder. Stævneudvalget har samme problem. Der er for få der tager 

slæbet. Kan kontingentforhøjelse være en mulighed? Vi undersøger hvad andre klubber gør og 

tager det op på generalforsamlingen.  

• Cafeterieudvalget, Juniorudvalget, Turudvalget: Intet nyt. 

 

6.  Klargøring til generalforsamling 

• Dirigent og lokale er på plads. Indkaldelse kommer snarest.  

 

     7.           Evt.       

• Klubtøj med brodering (VW har sponsoreret 3.000 kr. til brodering)  

 

 

Næste bestyrelsesmøde d. 6. februar kl. 18.30 




